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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
 
Datum: 11.02.2003 
 
ZAPISNIK 4. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 11. februarja 2003 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije.  
 
Prisotni: Jožef Lečnik, Brane Hrovat, Stanko Indest, Aco Kramar, Hari Murčehajič 
Ostali prisotni: Jana Prešeren, Dejan Perčič in Maček Branko 
 
Dnevni red:  

1. Pregled zapisnika 2. in 3. seje predsedstva ZOSS 
2. Imenovanje disciplinskega sodnika 
3. Suspenz Šteharnika, Lavrenčiča in Ošlovnika 
4. Suspenz Kmetca 
5. Pritožbi Mirnika in Jovanoviča 
6. razno 

 
Sejo je sklical in vodil Jožef Lečnik. Predsedstvo je sprejelo predlagan dnevni red. 
 
 
Ad 1) 

- Sproženo je bilo vprašanje ali so vsa DOS poslala sezname udeležencev seminarjev za D – listo, na kar je 
sekretar odgovoril z ne. 

- Predsednik je povedal, da je Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja vrnila popravljen in dopolnjen 
pravilnik o spremljanju in kontroli sojenja. 

- Predsedstvo je obravnavalo listo neudeležencev na licenčnih seminarjih in odprlo vprašanje, če so vsi 
sodniki, ki so kasneje napredovali na višjo listo, doplačali razliko v članarini. 

- Predsednica NO je predsedstvo seznanila, da je na njen naslov prišlo nekaj pritožb na izplačila za prejšnjo 
sezono in do bodo pritožbe rešene v marcu. 

- Predsedstvo se je seznanilo z zapisnikom UO DOS Žalec in določilo predsednika ZOSS za udeležbo na 
njihovi skupščini. 

- Nove sodniške majice še niso pripravljene, zato lahko sodniki sodijo v svoji majici, ki mora biti bela in brez 
reklame. 

 
SKLEPI: 
 

• Vsi DOS – i morajo pred začetkom vsake sezone poslati poročilo o svojih licenčnih seminarjih (liste 
prisotnosti), da lahko predsedstvo potrdi D – listo sodnikov in promovira sodnike občinskega 
razreda. 

• Predlagan pravilnik za spremljanje in kontrolo sojenja se ne sprejme – v veljavi ostaja stari 
pravilnik, predlagani pa se poskuša vključiti v pravilnik skupne komisije za izobraževanje, za 
spremljanje in kontrolo sojenja in izpitne komisije. Skupno komisijo bo začela delovati, če bo 
predlog sprejet na naslednji skupščini. 

• Sekretar mora preveriti plačila in doplačila članarine za sezono 2002/2003. 
• Skupščine DOS Žalec se udeleži predsednik ZOSS, Jožef Lečnik. 
• Dokler ne bo novih sodniških majic morajo sodniki soditi v svoji majici, ki mora biti bela in brez 

reklam. 
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Ad 2) 
S strani DOS –ov ni prišel noben predlog za disciplinskega sodnika. Zato predsednik ZOSS predlaga za 
disciplinskega sodnika g. Vuzem Rudija. G. Vuzem je že privolil, da bi prevzel to funkcijo. Predsedstvo je 
pregledalo njegov življenjepis in sprejelo naslednji sklep. 
 
SKLEP: 
 

• Rudi Vuzem je soglasno potrjen za disciplinskega sodnika. Svojo funkcijo nastopi z današnjim 
dnem. 

 
Ad 3) 
Predsedstvo je pregledalo dokumente o tekmi 1. DOL za ženske med ekipama Zav. Maribor Ljutomer : Sladki 
greh Ljubljana, ter sklepe TK OZS in dopis komisije za spremljanje in kontrolo sojenja. 
 
SKLEP: 
 

• Predsedstvo je delegatu – kontrolorju g. Marjanu Šteharniku in sodnikoma g. Lavrenčič Igorju in 
Ošlovnik Ninu potrdilo suspenze in jim podaljšalo suspenz za maksimalno 30 dni oziroma do 
odločitve disciplinskega sodnika. 

 
Ad 4) 
Pregledani so bili tudi dokumenti o tekmi 2. DOL za moške med ekipama Žnider's Hoče : TAB Mežica, kjer naj 
bi prišlo do poneverdbe uradnega zapisnika s strani 1. sodnika g. Kmetec Franca. Ugotovljeno je bilo, da je g. 
Kmetec kljub suspenzu sodil tekmo 3. DOL vzhod, dne 08.02.2003 med ekipama LIP Polčane : Ljutomer. 
 
SKLEP: 
 

• Predsedstvo je potrdilo suspenz g. Kmetec Francu in mu suspenz podaljšalo za maksimalno 30 dni 
oziroma do odločitve disciplinskega sodnika. Disciplinskega sodnika je potrebno obvestiti tudi o 
neupoštevanju suspenza. 

 
Ad 5) 
Predsedstvo se je seznanilo s poročilom z licenčnih seminarjev za tekmovalno sezono 2002/2003 in z listo 
sodnikov, ki se seminarjev niso udeležili. Po burni razpravi je predsedstvo sprejelo naslednja sklepa. 
 
SKLEP: 
 

• Pritožbi Mirnika in Jovanoviča se zavrneta. 
• Zaradi neudeležbe na licenčnih seminarjih morajo plačati nadomestilo za izostanek sodniki: 

Lihteneker Matjaž (B – lista) in Arh Robi, Končnik Sergeja, Pirc Mitja, Prislan Rok in Sanzin 
Ernest (vsi C – lista). Nadomestilo znaša za sodnika B - liste 25.000,00 SIT, za sodnika C – liste pa 
10.000,00 SIT. Vsi sodniki morajo nadomestilo plačati najkasneje v 14. dneh od sprejetja sklepa o 
plačilu. V kolikor sodniki v roku ne plačajo nadomestila, bo predsednik uvedel suspenze. 

 
Ad 6) 

- Predsedstvo se je strinjalo, da je bilo v zadnjem času sprejetih in spremenjenih nekaj pravilnikov in da bi 
bilo zato potrebno prilagoditi tudi statut ZOSS. 

- Komisija za izobraževanje je poslala predlog za organiziranje licenčnih seminarjev za tekmovalno sezono 
2003/2004. Predsedstvo se s predlogom ni strinjalo in predlagalo, da bi organizirali dva licenčna 
seminarja v juniju 2003, ker so seminarji v septembru prepozni, saj mora predsedstvo potrditi nove liste 
najkasneje 30 dni pred začetkom nove sezone. Prvi seminar na bi bil za delegate – kontrolorje in sodnike 
A liste, drugi pa za sodnike B liste. Predsedstvo pa predlaga tudi tretji skupni seminar 6. septembra, na 
katerem bi predstavili morebitne spremembe pravil. Seminarja bi se lahko udeležili vsi sodniki, ki so se 
udeležili enega od prvih dveh seminarjev brezplačno, vsi ostali pa bi morali plačati 10 kratno kotizacijo. 
Seminar za sodnike C in D liste pa bi pripravile posamezne DOS. 

- Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja je poslala predlog določevanja 12. sodnikov A liste za sojenje 
končnice. Predlog navaja, da se določi 12 najboljših sodnikov A liste po končanju rednega dela 1. DOL za 
moške to je 15.2.2003. Sodniki A liste, ki ne bodo določeni za sojenje končnice naj bi odsodili še zadnje 
štiri kroge rednega dela 1. DOL za ženske. 



Stran 3/3 
 
- Izpitna komisija je poslala predlog za zagotovitev opravljanja praktičnega izpita za regijski in državni 

rang. Sodniki naj bi po tem predlogu opravljali praktični del izpita tudi na državnih tekmovanjih. 
- Izpitna komisija je poslala dopis za potrditev sodnika Mateja Kasnik v sodnika državnega ranga. 
- Predsednik je člane predsedstva obvestil o srečanju delegatov – kontrolorjev, ki je bil v Ljutomerju. 

Pojavilo pa se je vprašanje, in sicer, zakaj je potrebno drugemu sodniku kazati znak za zamenjavo 
igralnega polja ekip, kot je to zapisano na zapisniku iz tega srečanja. Predsedstvo se je seznanilo tudi z 
dopisom komisije z naslovom Kodeks sodnikov ZOSS. 

- Predsedstvo je prejelo od TK OZS dopis v katerem opozarja na nepravilnosti pri delegiranju sodnikov v 
DOS Žalec, saj so isti sodniki delegirani na dve tekmi v istem dnevi in med njima ni več kot ena ura! 

- Predsednik je obvestil člane predsedstva, da je Marko Seifried podpisal avtorsko pogodbo z OZS za 
prevod uradnih pravil odbojkarske igre. 

- DOS Ljubljana je obvestila predsedstvo da bo pričela z internim ocenjevanjem svojih sodnikov, za kar je 
dobila dovoljenje že od starega predsedstva. 

- Član predsedstva je predlagal, da se vrzel s premalo sodnikov na nižjih ligah v posameznih DOS odpravi 
tako, da sodniki s teh DOS – ov  ne morejo napredovati na višje liste, če DOS nima izpopolnjene kvote 
sodnikov na C – listi.  

- Komisija za izobraževanje je poslala dopis o ustanovitvi nove liste sodnikov – zapisnikarjev, in pogoje za 
opravljanje izpita za zapisnikarja. 

- Predsednik je opozoril na članek v časopisu Ekipi, kjer je prišlo do diskriminacije sodniškega dela. Zato 
je bil oster odgovor, ki ga je napisal g. Branko Maček, na ta članek pravilen in se mu predsedstvo 
zahvaljuje. 

- O problematiki odpovedi in predelegacij sodnikov je spregovoril član komisije za delegiranje g. Maček. 
Upozoril je, da je bil sklep prejšnje seje predsedstva, kjer je bilo sprejeto, da se sodnikov ne kliče ampak 
se jim pošlje samo predelegacijo, napačen, saj ima komisija še več dela. Pojavlja se veliko odpovedi na 2. 
DOL, in v dveh primerih je celo zmanjkalo sodnikov B liste, zato je bil primoran poslati na tekmo 
sodnika iz A liste. Pojavlja pa se veliko nezadovoljstva med sodniki B liste zaradi prevelikih razdalj do 
tekme, nekateri mu celo grozijo po telefonu. Upozoril je, da je regijski razpored sodnikov in klubov 
nesorazmeren in da se zato pojavlja ta problem. G. Maček je kot sekretar lig opozoril na nepravočasno 
pošiljanja zapisnikov (po pravilniku 48 ur!) 

 
SKLEP: 
 

• Predlog komisije za izobraževanje o organizaciji licenčnih seminarjev se zavrne, komisiji pa se 
pošlje predlog predsedstva. 

• Predlog komisije za spremljanje in kontrolo sojenja o določitvi 12. sodnikov za sojenje končnice se 
sprejme. 

• Predlog komisije za izobraževanje o praktičnem opravljanju izpitu se sprejme s pripombo, da za 
izpit veljajo le ocene, ki so jih dobili sodniki po 11.01.2003. 

• Kasnik Matej se promovira v sodnika državnega ranga. 
• Komisijo za spremljanje in kontrolo sojenja se naprosi za pojasnilo napotka delegatom – 

kontrolorjem, glede znaka 2. sodnika za zamenjavo igralne površine ekip. 
•  DOS Žalec se opozori zaradi nepravilnosti pri delegiranju in se prosi za večjo natančnost pri tej 

zadevi. 
• Predlog komisije za izobraževanje o ustanovitvi nove liste sodnikov - zapisnikarjev se soglasno 

sprejme. 
• Komisija za delegiranje naj pripravi predlog za odpravo težav z odpovedmi. 

 
 
Seja je bila končana ob 2120. 
 

 

Sekretar ZOSS Predsednik ZOSS 

Dejan Perčič Jožef Lečnik l.r. 


